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سرپرست شرکت گاز کرمانشاه خبر داد؛
افزایش 20 درصدی مصرف گاز در 

کرمانشاه
 سرپرست شرکت گاز استان کرمانشــاه از افزایش ۲۰ 
درصدی مصرف گاز به میزان سه میلیارد مترمکعب در 
کرمانشاه طی نیمه نخست سال خبر داد.ناصر حسینی 
با اشاره به پروژه های گاز رسانی استان کرمانشاه، اظهار 
کرد: پروژه های گاز رسانی با هدف پوشش سراسری گاز 
در تمام مناطــق مورد توجه بوده و در حال حاضر ۲۰۱ 
روستا در استان کرمانشاه و همچنین شبکه های داخلی 
شهرهای ریجاب و ازگله در دست اجراست. وی به میزان 
اعتبارات مورد نیاز برای طرح های گازرسانی اشاره کرد 
و افزود: به منظور پوشــش و گازرسانی در ۲۰۱ روستا و 
سایر پروژه های نام برده حدود ۶ هزار و ۶۰۰ میلیارد ریال 
اعتبار مورد نیاز است که برای عملیاتی ساختن آنها باید 
تأمین شود.سرپرست شرکت گاز استان کرمانشاه تصریح 
کرد: هم اکنون ۶۶۰ هزار مشترک گاز در استان کرمانشاه 
وجود دارد که بر اساس برآورده های انجام شده در صورت 
بهره برداری پروژه های مورد نظر ضریب پوشــش گاز در 
بخش روستایی به حدود ۹۴ درصد و در بخش شهری به 
بیش از ۹۹ درصد می رسد.حسینی با تاکید بر تلاش ها 
برای اتمام پروژه های گاز رســانی در سال آینده، خاطر 
نشــان کرد: اتمام پروژه گازرسانی به شهر ازگله و حدود 
۱۰۰ روســتا در سال آینده و گازرسانی به شهر ریجاب 
و حدود ۱۰۰ روســتای دیگر تا پایان امسال پیش بینی 
شده است. وی بیان کرد: گازرسانی به ۷۰ روستا و ۱۱۰ 
واحد صنعتی در استان کرمانشاه در نیمه اول سال جاری 
انجام شده و حدود یک هزار و ۴۷۰ میلیارد ریال اعتبار 
هزینه شده که در این مدت بیش از ۹ هزار اشتراک گاز 
جدید در استان ایجاد شده است.سرپرست شرکت گاز 
استان کرمانشاه با بیان اینکه میزان گاز مصرفی در استان 
کرمانشاه نســبت به میزان نیمه نخست سال گذشته 
حداکثر ۲۰ درصد افزایش داشــته، گفت: این افزایش 
مصرف در گاز عمدتاً مربوط به افزایش تعداد مشترکین 
بوده است.حسینی تاکید کرد: در نیمه نخست سال جاری 
حدود سه میلیارد متر مکعب گاز در استان کرمانشاه به 
مصرف رسیده که این میزان معادل مصرف ۱۵ الی ۱۶ 
میلیون متر مکعب در روز برآورد شــده است. وی افزود: 
بیشترین میزان مصرف گاز در نیمه نخست سال جاری 
در استان کرمانشاه مربوط به مصارف صنایع بوده و تنها 
۳۰ درصد از میزان گاز مصرفی در این مدت برای بخش 

خانگی استفاده شده است.

رئیس کل دادگستری استان از شرکت 
پالایش نفت اصفهان بازدید کرد

اصفهان – مرادیان: حجت الاسلام و المسلمین جعفری 
رئیس کل دادگســتری استان پس از بازدید از واحدهای 
مختلف شــرکت گفت: شــرکت پالایش نفت اصفهان 
مجموعه ای است که بیش از ۳ هزار نفر جوانان متخصص 
و متعهد در آن فعال هستند.وی افزود: این شرکت که با 
اجرای طرح های عظیمی از جمله تصفیه گازوئیل با تولید 
روزانه ۲۳ میلیون لیتر گازوئیل یورو ۵ به دست متخصصان 
صنعت نفت راه اندازی شده، نمونه ای از مدیریت جهادی 
را به تصویر کشــیده که با علم روز و تخصص بالا عجین 
شــده و در رقابت با پالایشــگاه های مطرح دنیا رقابتی 
تنگاتنگ دارد.رئیس کل دادگستری استان وجود مؤلفه 
های شاخص تعهد و تخصص، جذب نیروهای متخصص و 
افراد صاحب فن، بهره گیری از آخرین تکنولوژی در حوزه 
پالایش و ایجاد اشــتغال بالا را از جمله ویژگی های این 
مجموعه بزرگ دانست و اظهار داشت: آقای دکتر قدیری 
مدیرعامل شرکت پالایش نفت اصفهان مدیر متخصص 
ولایی و انقلابی کشور در این ۹ ماه که به پالایشگاه آمده 
است تحولات ارزشمندی را برای این قطب صنعتی استان 
اصفهان ایجاد کرده است که جای بسی تقدیر است.وی با 
بیان اینکه تمام شرکتهای تولیدی که با بهره گیری از علم، 
فناوری، تجهیزات و متخصصان، خدمات قابل توجهی به 
عموم مردم ارائه می دهد، مورد حمایت دســتگاه قضایی 
اســتان قرار خواهند گرفت، تصریح کرد: ما مفتخریم و 
خدای بزرگ را شاکریم که به عنوان دستگاه عدلیه فقط به 
کار قضاوت نمی پردازیم.در این راستا ۲۰۰ واحد تولیدی 
تعطیل شده در سال های ۱۳۹۹ از محل حمایت های قوه 

قضائیه و ستادهای اجرایی این حطیه، احیاء شده است. 

سرپرست بیمه سلامت کرمانشاه:
۶2 درصد کرمانشاهیان زیرپوشش 

بیمه سلامت هستند
 سرپرست بیمه سلامت استان کرمانشاه با اشاره به فرا 
رسیدن هفته بیمه سلامت، گفت: ۶۲ درصد کرمانشاهیان 
زیرپوشش بیمه سلامت هستند.رضا تحویلیان با اشاره 
به فرا رســیدن هفته بیمه سلامت، اظهار کرد: بیش از 
یک میلیون نفر در استان کرمانشاه تحت پوشش بیمه 
سلامت هستند که ۶۲ درصد جمعیت استان را شامل 
می شود. وی افزود: از مجموع بیمه شدگان بیمه سلامت 
در استان کرمانشاه ۵۱۶ هزار نفر آن بیمه شده روستایی 
است.سرپرست بیمه سلامت استان کرمانشاه با اشاره به 
اجرای طرح پزشــک خانواده، تصریح کرد: طرح پزشک 
خانواده برای پایش سلامت بیمه شدگان انجام می گیرد 
و در روستاها ۱۸۳ پزشــک در مراکز درمانی روستایی 
و ۱۷۶ نفر در کرمانشــاه این طــرح را انجام می دهند.

تحویلیان بیان کرد: طرح پزشک خانواده تنها برای زمان 
بیماری نیســت بلکه پایش مستمر بیمه شدگان هدف 
اصلی است که نیازمند همکاری مردم با پزشکان است. 
وی ادامه داد: بیمه سلامت استان کرمانشاه ماهانه مبلغ 
۵۷ میلیارد تومان برای هزینه بیماران و بیمه شــدگان 
به مراکز درمانی دولتــی و خصوصی پرداخت می کند.

سرپرست بیمه سلامت استان کرمانشاه خاطر نشان کرد: 
۲ هزار و ۳۱۸ نفر از بیماران خاص در اســتان کرمانشاه 
تحت پوشش بیمه سلامت هستند و دولت سیزدهم نیز 
با ابلاغ حکمی طی روزهای آینده امکان تحت پوشــش 
قرار گرفتن بیماران صعب العلاج را نیز فراهم خواهد کرد.

خبر

دریافت مجوز خانه مسافر در البرز 
تسهیل می شود

معاون گردشــگری اداره کل میراث فرهنگی،گردشگری 
و صنایع دستی البرز با اشاره به اینکه نهایت همکاری را 
برای تســهیل دریافت مجوز خانه مسافرها داریم، گفت: 
۱۲۰۰ ویلای بدون مجوز فعالیت گردشگری در استان 
فعالیت می کنند که می توانند زیرســاخت گردشگری 
اســتان را فراهم کنند و تراز مهمانپذیری استان را بالا 
ببرند.شــهرام  علی محمدی در نشســت هم اندیشی با 
بهره برداران و ســامانه های رزرواســیون خانه مسافر در 
البرز افزود: اکنون تراز مهمانپذیری استان شاید ۱۵،۱۶ 
باشد ولی باید به ۵ استان برتر کشور تبدیل شود. نهایت 
تسهیل در صدور مجوز را خواهیم داشت و حاشیه امنی 
برای فعالان ایجاد می کنیم. تاسیسات هرچند از لحاظ 
امکانات خوب و عالی باشند و در حد هتل ها امکانات ارائه 
دهند اما باید مجوز داشته باشند.معاون گردشگری اداره 
کل میراث فرهنگی،گردشگری و صنایع دستی البرز ادامه 
داد: بایــد در البرز به عنوان ایران کوچک از ظرفیت های 
گردشگری نهایت استفاده را کرده که از استان معبر به 
مقصد گردشگری تبدیل شود. این موضوع بجز با همیاری 
بخــش خصوصی بــه ویژه در مناطــق ییلاقی حاصل 
نمی شــود.علی محمدی اظهار کرد: البرز سی و یکمین 
استان کشور از لحاظ تقسیمات جغرافیایی است و دارای 
پتانسیل های طبیعی، تاریخی و کشاورزی مناسبی است. 
به گفته این مســئول واحدهای اقامتی که بدون مجوز 
و خارج از چارچوب فعالیت می کنند، تهدیدی هستند 
که باید به فرصت تبدیل شــوند. او ادامه داد: مهمترین 
شهرســتان ما از لحاظ گردشگری ســاوجبلاغ است و 
ظرفیت های شهرســتان هایی چون طالقان نیز بسیار 
عظیم اســت و از لحاظ بومگردی می تواند بسیار مورد 

استقبال باشد.

اعتبار 4000 میلیاردی برای اصلاح محور 
گردشگری همدان به گل تپه

نماینده بهار و کبودراهنگ در مجلس شــورای اسلامی 
گفت: اصلاح محور گردشگری جاده همدان به گل تپه به 
عنوان یک راه شریانی دارای ۴۰۰۰ میلیارد ریال اعتبار 
بوده و قابلیت جذب اعتبار بیشــتری دارد و تسریع در 
آغاز این پروژه مهم ضروریســت.فتح الله توسلی اظهار 
کرد: نوید کارهای بزرگ تر در ســال آینده با اعتبارات 
استانی و شهرســتانی را به مردم می دهیم و در توسعه 
ملی موفق خواهیم شد.وی با تاکید بر اینکه در سفرهایی 
ک به روســتاها داریم قول رؤســا به مردم باید اجرایی 
شود، تصریح کرد: با چالش جدی برق مواجهیم؛ سرقت 
کابل های برق باید کنترل شود چراکه این موضوع امنیت 
و آســایش مردم را به خطر می اندازد.توسلی همچنین 
بیان کرد: در ســفر رئیس جمهور به استان، به زیرگذر 
بهاران اعتباراتی اختصاص یافت که باید رؤسا پیگیری 
کنند.فرماندار شهرســتان بهار هم اظهار کرد: مصوبات 
سفر ریاست جمهوری برای شهرستان بهار ۳۶۰ میلیارد 
تومان بوده که با افزایش دو برابری به ۸۷۸ میلیارد تومان 
رسیده است.روح اله نباتی  با اشاره به اینکه۲۰ روستای 
شهرســتان آب ندارد و باید توجه ویژه ای به قنوات بهار 
درنظر گرفته شود یاد آورشد:در هفته چندین بازدید از 
سطح روستاها انجام شده و مشکلات روستاها بررسی و 
پیگیری می شود. نباتی همچنین با اشاره تعداد تصادفات 
فوتی اتفاق افتاده این شهرستان در ماه گذشته در مسیر 
محور گردشــگری همدان به گل تپه اظهار کرد: در ماه 
گذشــته چندین تصادف دلخراش در راه همدان به گل 
تپه رخ داد که باید هرچه سریعتر و با فوریت طرح اصلاح 

محور گردشگری همدان به گل تپه پیگیری شود.

بجنورد دومین شهر حاشیه نشین در کشور
فرماندار بجنورد گفت: شــهر بجنورد رتبه دوم حاشیه 
نشینی در کشــور را دارد.محمدباقر باقرپور  اظهار کرد: 
با توجه به اینکه ســطح حاشیه نشینی در شهر بجنورد 
بسیار بالا است باید اقدامات جهشی در حوزه بازآفرینی 
در این شهر انجام شود.وی تاکید کرد: با مبالغ اندکی که 
در حوزه بازآفرینی برای این شهر اختصاص می یابد، نمی 
توان کار خاصی انجام داد و چهره محرومیت و کمبودهای 
این مناطق زدوده نمی شود.باقرزاده خاطرنشان کرد: طی 
ســال گذشته ۱۰ میلیارد تومان برای اجرای طرح های 
بازآفرینی در شهر بجنورد اختصاص یافت، اما باید نگاه ها 
حرکتی و حرکت رو به جلو باشد و اگر قرار است اعتباری 
گذاشــته شــود باید مبالغ به گونه ای باشد که حرکت 
خاصی انجام شود.وی افزود: معضلات در مناطق حواشی 
شهر و بافت های فرسوده بجنورد بزرگ و در حوزه های 
مختلف بهداشــت، آب، برق، گاز و شــهری است که با 
اختصاص اندک اعتبار هرگز حرکت جهشــی رخ نمی 
دهد.این مقام مســئول ادامه داد: ۲۶ نقطه با محرومیت 
۱۰۰ درصدی در حوزه شهری بجنورد وجود دارد اما ۹ 

منطقه هدف جانمایی شده است.

خبر

وزیر تندرســتی تاجیکســتان در سفر به 
شــیراز، همــکاری دو جانبه بــا جمهوری 
اســلامی ایران در زمینــه صنعت فرآوری 
گیاهان دارویی و داروسازی را خواستار شد 
و این امر را برای درمان بیماران بسیار مهم 

و پراهمیت دانست. 
جمــال  الدین عبــدالله زاده در دیــدار با 
استاندار فارس، هدف از سفر خود به ایران 
را رشد همکاری های دوجانبه برای رسیدن 
به ارتقای سلامتی مردم عنوان کرد و گفت: 
کشــور ایران در دنیا در حوزه های مختلف 
به ویژه پزشکی شناخته شده است و کشور 
تاجیکستان نیز به دنبال کسب علم و دانش 

پزشکی و تبادل تجربیات مطلوب است. 
با اشاره به  وزیر تندرســتی تاجیکســتان 
جایگاه شــیراز به عنوان یکی از قطب های 
پزشکی در ایران و منطقه افزود: بسیاری از 
پزشکان تاجیک برای رشد طبابت در زمینه 
پیوند اعضا، در شــیراز علــم آموزی کردند 
و در حال حاضر در کشــور تاجیکســتان 
در حال خدمت رســانی به هموطنان خود 
هستند و در تلاش هســتیم از این فرصت 
مناســب برای افزایش همکاری ها استفاده 

کنیم.
 ظرفیــت خوبی برای گردشــگری 

سلامت در شیراز وجود دارد
اســتاندار فارس نیز در ایــن دیدار با اعلام 
آمادگی مراکز درمانی این استان برای ارائه 
خدمات درمانی به متقاضیان تاجیک، گفت: 
ظرفیت خوبی برای گردشگری سلامت در 

شیراز فراهم شده است. 
محمدهــادی ایمانیــه، سیاســت دولــت 
جمهوری اســلامی ایران را ارتباط نزدیک، 
مســتمر و تنگاتنگ با کشورهای دوست و 

همسایه عنوان کرد. 
استاندار فارس با اشــاره به اینکه فارس از 
قدیم به ارائه خدمات سلامت شهرت داشته 
اســت، افزود: بیمارســتان نمازی شــیراز، 
شهرتی جهانی دارد که در انجام عمل های 
پیوند نیز فعالیت داشته است؛ لیکن باتوجه 
به نیاز تخت بیشتر، مرکز بزرگ و مجهزی 
با نام بیمارستان پیوند ابوعلی سینا تاسیس 
و در این زمینه ارائــه خدمت می کند، هم 

اکنون هرگونه خدمــات درمانی که امکان 
پذیر باشد، در شیراز انجام می شود. 

ایمانیه افزود: در حوزه بهداشــت اســتان، 
یک هــزار و پانصد پزشــک در قالب نظام 
پزشــک خانواده فعالیت دارند که هر کدام 
یک هزار و پانصد تا سه هزار شهروند را در 
شهر و روستا پوشــش می دهند. در حوزه 
دارو خصوصا گیاهان دارویی کِشــت های 
متنوعی صورت می گیــرد. تولید تجهیزات 
پزشــکی متنوع و ارائه خدمات آموزشی در 
قالب ۱۸ دانشکده و ۶۰ مرکز تحقیقاتی از 
دیگر عرصه های فعالیت نظام سلامت شهر 

شیراز است. 
وی با اشــاره بــه وجود ۲ دانشــگاه علوم 
پزشکی دیگر در استان و تحصیل افزون بر 
۱۲ هزار دانشجو در حوزه بهداشت و درمان 
شیراز افزود: هرســال ۴۰۰ دانشجو از ۴۰ 
کشور جهان در این شهراز خدمات آموزشی 

حوزه سلامت بهره می برند
استاندار فارس تصریح کرد: انجام تحقیقات 
علمی متنوع با مراکز بین المللی از فعالیت 
های مستمر در دانشگاه علوم پزشکی شیراز 

است. 
وی بــا تاکید بــر ارتباط پزشــکی بین دو 
کشــور و ارائه خدمات آموزشِ پزشــکی، 
دندانپزشکی، داروسازی در سطوح عمومی، 
تخصصــی و فوق تخصصــی در قالب ۲۰۰ 
رشته آموزشی در شیراز افزود: با آغوش باز 

پذیرای مردم تاجیکستان هستیم. 
اســتاندار فارس همچنین از آمادگی استان 
بــرای تامین زیرســاخت ها و مشــارکت 
ســرمایه گذاران و دولت تاجیکســتان در 
حوزه تجهیزات پزشــکی خبر داد و افزود: 
انجــام پروژه هــای تحقیقاتی مشــترک، 
خصوصــا در حــوزه پیوند و مســائل روز 

پزشکی برای هر دو کشور مهیا است. 
وی افزایش پروازهای مســتقیم دوشــنبه 
پایتخت تاجیکســتان به شیراز در راستای 
توسعه توریسم درمانی و صنعت گردشگری 
را خواســتار شد و اظهار داشــت: با توجه 
به پیشــینه تعامل و علاقه بین دوکشــور، 
علاقمندیم مناسبات دوجانبه تقویت شود. 

پزشکی  علوم  دانشــگاه  رییس  مشاورعالی 
و خدمات بهداشــتی درمانی شیراز نیز در 

این دیدار با اشاره به هفتاد و پنجمین سال 
فعالیت آکادمیک دانشــگاه علوم پزشــکی 
شیراز گفت: این دانشــگاه در زمره برترین 
دانشــگاه های ایران به شمار می رود و در 
رشــته های مختلفی مانند پیوند اعضا در 

دنیا شناخته شده است. 
محمود نجابت با معرفی بیشتر توانمندی ها 
و ظرفیت های دانشگاه علوم پزشکی شیراز، 
نســبت به تبادل تجربیــات در زمینه های 
مختلف مانند پذیرش دانشجویان پزشکی، 
پذیرش بیماران از کشــور تاجیکســتان و 

گیاهان دارویی اعلام آمادگی کرد.
سید حسن سراج معاون بین الملل دانشگاه 
علوم پزشــکی و خدمات بهداشتی درمانی 
شــیراز نیز در این دیدار با اشاره به پیشینه 
این دانشگاه در زمینه پذیرش دانشجویانی 
از کشــور تاجیکســتان بــرای دوره های 
پزشکی در شیراز که پس از فارغ التحصیلی 
به کشــور خــود بازگشــتند، آمادگی این 
دانشــگاه برای پذیرش دانشجویان بیشتر و 
توســعه و گسترش همکاری های دو جانبه 

در عرصه های علمی را اعلام کرد.

وزیر تندرستی تاجیکستان در سفر به شیراز خواستار شد 

همکاری تاجیکستان و  ایران در زمینه گیاهان دارویی

 رئیــس کمیســیون برنامه بودجه، امــور حقوقی و املاک 
شورای شیراز، ضمن یادآوری اینکه آزادی بیان بدیهی ترین 
حقوق اعضای شــورا به عنوان نمایندگان مردم اســت، از 
برخی واکنش ها توســط افراد یا دســتگاه ها نسبت به بیان 

نظر شورائیان، انتقاد کرد. 
سید ابراهیم حســینی، در تذکری به هیئت رئیسه شورای 
شهر شیراز گفت: یکی از پایه های نظام جمهوری اسلامی، 
اصل مهم آزادی بیان و اندیشــه است و مطابق بند ۵ ماده 
۲ آئین نامه وظایف هیئت رئیسه شوراهای اسلامی، تلاش 
برای حفظ جایــگاه، اقتدار و دفاع از حقوق شــوراها جزو 

وظایف آنان است.
حســینی ادامه داد: در ماده ۱۹ آیین نامه داخلی شــوراها 
اجــازه نطق در حــدود وظایف مقرر به اعضا داده شــده و 
مطابق ماده ۸۳ قانون شــوراها مصوب مجلس، اگر اعضای 
شــورا به عملکرد شهردار یا شــهرداری اعتراض و ایرادی 

داشتند امکان تذکر دادن وجود دارد.
عضو شورای شیراز گفت: البته در ماده ۲۴ آئین نامه جایگاه 
بعــدی نیز پیش بینی شــده که اگر یکی از اعضای شــورا 

مطلبــی را گفت که واقعیت نداشــت و یا خــدای ناکرده 
توهینی شــد، به تشــخیص هیئت رئیسه شورا به اشخاص 
حقیقی یا حقوقی اجازه دفاع از خود در صحن شــورا داده 

شده است.
حســینی افزود: علیرغم قوانین بالا دســتی، مدتی اســت 

گرفتار بلیه ای شده ایم و آزادی عمل از اعضای شورا گرفته 
شده است، اگر عضوی از اعضای شورا، هر جا سخنی بگوید، 
در دادگاه یا پیش فلان مقام، احضار شــده و باید پاسخگو 

باشد.
او خاطرنشان کرد: اعضای شورا در فضای مجازی به چالش 
کشیده می شــوند که این کاملا درست است، اما اگر دقت 
کنیم می بینیم که در عمل حتی به اندازه مردم عادی کوچه 
و بازار هــم حق اعتراض واظهارنظر به اعضای شــورا داده 

نمی شود.
حسینی تاکید کرد: برای اعضای شورا به عنوان نمایندگان 
مردم باید حق اظهار نظر وجود داشــته باشــد و اگر جایی 
اشتباهی حادث شد عذرخواهی می کنند و به افراد صاحب 

حق اجازه دفاع داده می شود.
 عضو شــورای اسلامی شیراز خاطرنشان کرد: شرایط نباید 
به گونه ای باشــد که حق اظهار نظر از اعضای شورا سلب 
شــده و به چالش کشیده شــوند. پیگیری این مسئله هم 
از وظایف اعضای محترم هیئت رئیســه به خصوص ریاست 

محترم شورای اسلامی است.

عضو شورای شیراز:

آزادی بیان حق بدیهی اعضای شوراهاست

معاون شهرســازی و معماری شــهرداری کــرج از به ثمر 
رسیدن پیگیری های شــهرداری کرج جهت اجرایی شدن 
ماده ۹ قانون حمایت از احیاء، بهسازی و نوسازی بافت های 

فرسوده و ناکارآمد شهری خبر داد.
عباس سعیدی کیا اظهار داشت: وجود اراضی قولنامه ای در 
بافت فرسوده یکی از معضلات اساسی در راستای بهسازی 
و نوسازی آن به شــمار می رود که حل این معضل و ایجاد 
جریان نوســازی در این محلات منوط به تســهیل نمودن 

فرآیند اخذ سند مالکیت رسمی است.

 معاون شهرســازی و معماری شــهرداری کرج افزود: این 
مهم یکــی از ارکان اصلی جهت صدور پروانه ســاختمانی 
و مشــارکت هرچه بیشتر شــهروندان در امر ساخت و ساز 

قانونمند است.
 این مســئول اضافه کرد: در همین راستا براساس مصوبات 
جلســات قرارگاه مسکن و ســتاد بازآفرینی شهری استان 
البرز، زمینه تشــکیل هیات ماده ۹ قانون احیاء، بهسازی و 
نوســازی بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری و صدور سند 

مالکیت برای املاک قولنامه ای فراهم شده است.

ســعیدی کیا در ادامــه به مکاتبــات و تلاش های معاونت 
شهرســازی و معماری و پیگیری دفاتر خدمات توســعه و 
بهسازی محله به منظور محقق شدن موضوع ماده ۹ قانون 
حمایت از احیاء، بهســازی و نوســازی بافت های فرسوده و 
ناکارآمد شــهری اشاره وعنوان کرد: اداره کل ثبت اسناد و 
املاک اســتان در این خصوص اعلام آمادگی کرده و امید 
است در آینده نزدیک در چارچوب پیشنهادی اداره کل راه 
و شهرســازی، بررسی پرونده های متقاضیان و صدور اسناد 

مالکیت در اسرع وقت صورت پذیرد.

تسهیل فرآیند صدور سند مالکیت در بافت های فرسوده و ناکارآمد شهری

شهردار اصفهان:

 کمک های دولتی برای پروژه قطار شهری 
به حساب شهرداری واریز شد

اصفهان – مرادیان: شــهردار اصفهان گفت: کمک های دولتی برای پروژه قطار شــهری به حســاب 
شهرداری واریز شده و انتظار می رود دستگاه های مربوطه سریع تر مجوزهای لازم را برای برداشت از آن 
صادر کنند.علی قاسم زاده روز سی ام مهرماه در برنامه رادیویی »سلام اصفهان«، با اشاره به اینکه روز ۲۷ 
مهرماه دستگاه تی.بی.ام در پروژه قطار شهری به ایستگاه شاهد واقع در خیابان لاله رسید و یکی دیگر 
از ایســتگاه های خط دو مترو اصفهان به تونل در حال حفاری این خط پیوست، بیان کرد: در یک سال 
گذشته، شاهد ورود دستگاه حفار به چهار ایستگاه  از خط دو مترو بوده ایم که نشان دهنده سرعت قابل 
قبول کار عوامل مؤثر در احداث مترو است.وی با بیان اینکه در حال حاضر حدود ۱۵۰۰ نفر در دو شیفت 
کاری در زیر زمین مشغول فعالیت در پروژه قطار شهری هستند، افزود: حتی گاهی فعالیت به صورت سه 
شیفت انجام می شود تا هر چه سریع تر خط دو مترو اصفهان آماده بهره برداری شود.وی خاطرنشان کرد: 
۱۶ ایستگاه در خط دو مترو اصفهان در حال احداث است و دستگاه های حفار از دو جبهه کاری به سمت 
همدیگر در حال حرکت هستند.شهردار اصفهان با بیان اینکه در حال حاضر خط یک مترو روزانه ۱۰۰ 
هزار مسافر را جابه جا می کند، تأکید کرد: تصور اینکه در صورت نبود مترو جابه جایی ۱۰۰ هزار مسافر در 
سطح شهر چه شرایط ترافیکی ایجاد می کرد، نشان می دهد که احداث مترو چقدر مهم و ارزشمند است.


